
Referat 16.09.09

Grundejerforeningsreferat 16. september 2009

Deltagere: Bente, Debbie, René, Allan og Helle
Fraværende: Jens

Fælles arealer:
- Plantebælterne er ordnet, der mangler dog lige lidt ved Frøgårds allé, Helle forhører sig hos
gartneren
- Føljetonen om L&R: Vi har stadig ikke helt overtaget de grønne arealer.
   I mellemtiden er vores kontaktperson Svend Åge Marboe stoppet hos L&R og de kan ikke findes
vores
   kommunikation.
   Status er, at L&R mangler at genplante i plantebælterne, at fjerne møgbunken ved søen og bore
   drænhuller mellem nr. 19 og 25.

Økonomi:
- Likviditetskonto: 160.813,25
- Vejfond: 158.980,14

Sommerfest:
- Vi havde en kanon sommerfest med 57 deltagere, vi håber at gentage succesen igen til næste år

Diverse:
- Postvæsnet har nedlagt et skilt ved nr. 35, det bliver skiftet
- Der er nedsat et legepladsudvalg, som i forhold til næste generalforsamling skal komme med
oplæg til hvor den kan placeres og økonomien. Forslaget skal være formanden i henne senest den
15. marts 2010.
- Der har i år været 3 indbrud, så alle skal være påpasselige, når de tager på ferie
- Jens i nr. 21, Kamma & Jørn i nr. 3 har haft problemer med kloakken, vi afventer sagens resultat.
I forhold til om vi andre også skal have undersøgt vores kloakker.


